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Samenstelling en werkwijze van het sectiebestuur MBO/HBO  

Het sectiebestuur MBO/HBO heeft het afgelopen jaar  zes keer vergaderd. In het sectiebestuur 

waren dit jaar zeven mensen aan het werk: Thomas Oosterkamp (voorzitter), Mark Sikkes, Henk Paul 

Hegeman (Secretaris), Kees van den Berg (tot 1 augustus 2017), Jos Bodewes, Ruth in ’t Veld en Anne 

Jur Borg. Raymon Bot draait sinds 1 september 2018 mee als aspirant lid en wordt tijdens de 

sectiejaarvergadering geïnstalleerd als sectielid. Daarnaast zijn enkele mensen bij de vergaderingen 

aanwezig geweest om sfeer te proeven of mee te draaien, maar besluiten zich niet kandidaat te 

stellen voor de sectie. Voor het nieuwe jaar zijn we nog altijd op zoek naar mensen. 

Werkzaamheden afgelopen seizoen 

Tijdens de studiedag 2017 is de sectie formeel opgericht en we hebben niet stilgezeten. Zo hebben 

we in het najaar bij de IVA in Driebergen een eerste eigen studiedag doorstroom MBO/HBO 

georganiseerd. Dit naar volle tevredenheid van een redelijke groep van 30 deelnemers. 

In samenwerking met andere partijen is er ook een studiedag belegd over de doorstroom van 

VMBO/MBO. Hier waren minder MBO docenten bij betrokken dan gehoopt. 

We zijn op diverse docentendagen van organisaties geweest, waaronder de SPL om de VECON meer 

naamsbekendheid te geven onder MBO docenten en hen te bewegen lid te worden van de VECON. 

Dit heeft diverse nieuwe lidmaatschappen opgeleverd. 

Verder hebben we in het najaar voor elkaar gekregen dat colleges/opleidingen binnen het MBO een 

VECON Business school kunnen worden. Lees hier voor de voorwaarden: 

https://www.vecon.nl/pagina/29393/voorwaarden-mbo  

Ook hebben diverse collega’s binnen en buiten het sectiebestuur een actieve bijdrage geleverd door 

artikelen te schrijven voor het tijdschrift TEO. Alle publicaties zijn te vinden op de site en in de TEO’s. 

Tot slot heeft de VECON in februari een eerste gesprek gevoerd met de MBO-raad over diverse 

onderwerpen binnen het MBO-onderwijs, waar de VECON zich mee bezighoudt. Hierover wordt 

binnenkort verder gesproken. 

Werk aan het sectiejaarplan 

Concrete punten waar we voor 2018 - 2019 mee aan de gang gaan binnen de sectie MBO 

 

1. Doorstroom mbo-hbo 

  Hoe zit de doorstroom eruit en hoe sluiten we de student aan op het HBO 

2. Betrokken zijn bij examinering/keuzedelen 

Melden bij diverse instanties om invloed uit te oefenen/mee te praten binnen de 

examenontwerpers of keuzedelen. 

3. Examenbespreking 

https://www.vecon.nl/pagina/29393/voorwaarden-mbo


Organiseren van examenbesprekingen voor vakken waar veel docenten moeite 

hebben met de bestaande examens. 

4. Keuzedelen 

Good practices/feedbacksessies/examineren 

Verbinden lerarenopleiding met docenten mbo 

Netwerk aanleggen. Trajecten ontwikkelen voor mensen die didactiek en 

pedagogiek afgestemd op het mbo willen volgen. 

 


